
Jaarverslag 2020 Muziekvereniging Sint Cecilia

8 januari 2020

De eerste repetitie van het jaar zit er weer op! Op naar de carnavalsproms op 22 
februari. Vanavond blikten we tijdens een borrel nog even terug op ons fantastische 
jubileumjaar! Inclusief de beelden van onze PROMS concerten

25 januari 2020

Vandaag combo en zang repetitie! De zangers starten hun voorbereiding op de 
carnavalsproms van 2020. Er staat ook een mooi stuk over in de krant!



8 februari 2020

Onze blokfluiters, leerlingen van het samenspeelgroepje 
en jeugdslagwerkers hebben vandaag opgetreden bij de 
jeugdpronkzitting van CV D’n Uutlaot. Het OLO heeft de 
gehele pronkzitting muzikaal begeleid. Tijdens de avond 
pronkzittingen hebben leden van het blaasorkest 

meegedaan en als hofkapel de avond muzikaal begeleid.

22 februari 2020

De carnavalsproms was een daverend succes! Met een nieuwe indeling van stoelen 
en tribunes in de zaal, konden inwoners van gemeente Sint Anthonis en andere 
geïnteresseerden genieten van een geweldige avond. Naast een activiteit op de 
Brink, een biercantus in de tent, kon er meegezongen worden met bekende 
carnavalskrakers en andere bekende feestnummers.

7 maart 2020

Ons opleidingsorkest heeft op zaterdagochtend 7 maart 2020 meegedaan aan het 
jeugdorkestenfestival in Boxmeer. Een leuke ochtend, waar ook naar andere 
jeugdorkesten gekeken kon worden.



22 maart 2020

Nederland zit in een lockdown vanwege het coronavirus dat is uitgebroken. Onze 
muzikanten hebben ook geen repetities samen. Daarom is er een landelijk initiatief 
gestart om in kleine groepjes het muziekstuk Ode an die freude te spelen. 

Onze muzikanten gaven ook gehoor aan de oproep om 18.00 uur Ode an die freude 
te spelen. Op verschillende plekken in Sint Anthonis en omgeving hebben kleine 
groepjes samen dit muziekstuk ten gehore gebracht. 

26 maart 2020

In contact blijven met elkaar in deze onzekere tijd. Als we 
dan niet 'live' met elkaar kunnen repeteren, dan houden 
we sectierepetities. De dirigent van het blaasorkest 
inspireert ons om thuis muziek te maken, alleen of met je 
kinderen. Volgende week woensdag weer!

26 maart 2020

Waar vorige week de reguliere muzieklessen al via WhatsApp 
gevolgd werden, ging vandaag ook de eerste online blokfluitles 
van start.

10 april 2020

Een aangename verrassing in de brievenbus: Het Klankbord met alles over ons 
jubileumjaar!



22 april 2020

Zo ziet onze muziekleraar Hans Thijssen zijn leerlingen tijdens alle online lessen. 
Onze leerlingen zijn blij dat de lessen gewoon door kunnen gaan!

24 april 2020

Onze Jan is vandaag onderscheiden! Jan van Sambeek heeft een lintje ontvangen. 
Wij zijn enorm trots op Jan! Je hebt het verdiend!



 

27 april 2020

De burgemeester is op koningsdag een aantal locaties afgegaan om het Wilhelmus 
te zingen, samen met Sanne de Jong. Ons Brass Trio heeft hen muzikaal vergezeld 
deze ochtend.

2 mei 2020

Vandaag was het de beurt aan 
een 'tour de St Tunnis' voor het 
Euphonium Brass Trio. In 
samenwerking met Harmonie St. 
Cecilia & de Dorpsraad Sint 
Tunnis trokken we naar 4 locaties 
om daar de mensen, veelal 
senioren, een muzikaal warm hart 
toe te dragen in deze Corona tijd.

Op zaterdag 2 mei heeft het 
Euphonium Brass Trio van 
muziekvereniging Sint Cecilia en 

Sanne de Jong, een viertal superleuke corona concertjes gegeven bij onze, veelal, 
senioren. Dit op vriendelijk verzoek van de Dorpsraad Sint Tunnis. Het beviel de 
muzikanten en hun luisteraars erg goed. Wellicht komt er een vervolg.

4 mei 2020

Ook Muziekvereniging Sint Cecilia geeft gehoor aan de oproep van Nationaal Comité
4 en 5 mei om vanavond om 19:58 uur te herdenken. Zet vanavond vanaf 19:55 uur 
je ramen open en luister naar ons eerbetoon aan alle oorlogsslachtoffers. 
(19:58 taptoesignaal, 20:00 2 minuten stilte, 20:02 Wilhelmus)



Dodenherdenking 4 mei 2020.
Op verschillende plekken in Sint Anthonis hebben muzikanten van onze vereniging 
vanavond het taptoe signaal en het Wilhelmus laten horen. Ondanks dat het zonder 
publiek was dit jaar, toch waardevol om te mogen doen.

13 mei 2020

'Ik en mijn instrument' 
De challenge voor alle leden in coronatijd! Hierbij alvast een voorproefje van de 
redactie van het klankbord. 

4 juni 2020

Eerste live repetitie slagwerkorkesten na de lockdown wegens corona. Allemaal op 
gepaste afstand van elkaar.



12 juni 2020

Het opleidingsorkest heeft ook weer gerepeteerd na de lockdown. Dit alles volgens 
een strak protocol, op 2 meter afstand van elkaar.

17 juni 2020

Vanavond mocht dan ook eindelijk het blaasorkest van start! Op gepaste afstand! En 
in twee groepen. Het hout begon, het koper volgde daarna. Het smaakt naar meer:-)



25 juni 2020

In coronatijd heeft Muziekvereniging Sint Cecilia niet stil gezeten. Via zoom sessies 
hebben de leden van het blaasorkest wekelijks contact met elkaar gehouden. Om 
toch "samen" muziek te kunnen maken, heeft het orkest de mars "Viva Crescendo" 
ingespeeld.
https://youtu.be/TpgKBFQLBW8

3 juli 2020

Vandaag ontving Jan van Sambeek zijn lintje van Burgemeester Fränzel. Deze 
bijzondere gelegenheid werd muzikaal opgevrolijkt door ons Brinkorkest.

 



10 juli 2020: In de krant:

Sint Cecilia fietst zaterdag van concert naar concert

Het Opleidingsorkest van Muziekvereniging Sint Cecilia uit Sint Anthonis 
maakt zaterdag een minizomertour met optredens in Sint Anthonis en Oploo.

Door alle coronamaatregelen heeft ook Muziekvereniging Sint Cecilia een bijzondere 
periode achter zich. Niet alleen werden de muzieklessen sinds eind maart online 
gegeven, ook hebben de orkestleden enkele maanden online gemusiceerd. Sinds 
enkele weken mag er weer -op 1,5 meter afstand van elkaar - samen muziek worden
gemaakt.
Morgen trekken de leden van het orkest er op de fiets op uit om op verschillende 
plekken miniconcerten te geven.

Onder leiding van dirigent Rob Jacobs is het orkest om 14.00 uur op het grasveld bij 
de molen in Oploo. Een uur later laten de muzikanten van zich horen op het grasveld
aan Den Hil in Sint Anthonis. Om 15.40 uur wordt de mini-zomertour afgesloten met 
een miniconcert op de Sinttunnisse Brink.

Bij alle concerten is het de bedoeling dat ook de toeschouwers 1,5 meter afstand tot 
elkaar houden.

Bij slecht weer wordt de minizomertour verschoven naar zondag. Informatie daarover
is te vinden op de website van de muziekvereniging: mvsintcecilia.nl.

11 juli 2020 Zomertour Opleidingsorkest

Vanmiddag fietsten de leden van het opleidingsorkest door Ploë en Sint Tunnis. Op 
verschillende locaties hebben we drie concertjes gegeven. Waar het weer ons eerst 
goed gezind leek, hebben we helaas het laatste optreden door een hevige regenbui 
moeten afbreken. Toch hebben we een erg leuke middag gehad! Fijne vakantie 
allemaal!



Door Martien van Dommelen op Facebook: 
Gisteren naar een mini concert van het Opleidingsorkest van Harmonie St.Cecilia op 
de Brink in St. Tunnis geweest. Na eerder in Oploo en op den Hill in St. Tunnis een 
mini concert te hebben gegeven kwamen ze met enige vertraging op de Brink.

Onder een stralend zonnetje opbouwen en daarna beginnen met het mini concert. 
De stemming zat er goed in maar na het eerste nummer trokken de donkere wolken 
al over het grasveld en na het tweede nummer vielen de eerste druppels al. Door 
een hevige regenbui is het mini concert toen beëindigd. 

Ze gaan nu genieten van een vakantie en daarna hopelijk weer op de gewone 
manier repeteren en optreden met 1,5 meter afstand.

16 juli 2020
Vandaag een heel leuk concert gegeven in de Kloostertuin, met Euphonium Brass. 
Ons publiek zat of stond schuilend onder luifel of plu.

5 september 2020

SINT ANTHONIS - Muziekvereniging Sint 
Cecilia baalt stevig van 'afvaldumpingen' in 
de oud papiercontainers bij Boerderijwinkel 
Verdaasdonk.

Muziekvereniging Sint Cecilia verzorgt al sinds 
jaar en dag de inzameling van het oud papier in 
Sint Anthonis en Ledeacker. Wekelijks op 

zaterdag van 9.00 tot 12.00 uur kunnen inwoners hun oud papier kwijt in de 
papiercontainer bij de Remmensberg, maandelijks (laatste zaterdag van de maand) 
staat er in Ledeacker een container. Als extra service kan men van maandag tot en 
met zaterdag tussen 8.00 en 18.00 uur oud papier kwijt in de papiercontainers bij 
Boerderijwinkel Verdaasdonk aan de Stevensbeekseweg.

Uiteraard is Sint Cecilia erg blij met de levering van het oud papier, het is voor de 



Sinttunnisse muziekvereniging een belangrijke bron van inkomsten. Helaas vinden 
de vrijwilligers van Sint Cecilia steeds vaker afval tussen het oud papier, met name 
veel verpakkingsmateriaal zoals plastic en tempex. Afgelopen week ging het wel heel
erg ver met een heuse toiletpot en dozen vol vloerbedekking, hout en glas tussen het
papier. Vanzelfsprekend is Muziekvereniging Sint Cecilia hier niet blij mee. Behalve 
gederfde inkomsten doordat de gehele inhoud van de papiercontainers wordt 
afgekeurd, veroorzaken deze 'afvaldumpingen' ook extra gevaren voor de 
vrijwilligers. Met het 'ordenen' van de containers kunnen zij zomaar in glasresten en 
spijkers grijpen. Uiteraard mag dit nooit gebeuren!

Vandaar vanuit Sint Cecilia opnieuw de oproep om uitsluitend karton en papier in de 
papiercontainers te deponeren.

6 september 2020

Algemene Ledenvergadering bij Camping ’t Buuteland.

Op zondag 6 september hadden wij onze jaarlijkse Algemene Ledenvergadering. Op 
deze vergadering hebben wij afscheid genomen van onze penningmeester Harold 
Gommans en onze secretaris Sandra Thijssen. Met een bloemetje bedanken wij 
beiden voor hun enorme inzet voor onze vereniging.
Werner van Sambeek heeft na 9 jaar afscheid genomen van de werkgroep 
Slagwerkorkesten. De slagwerkgroep heeft hem bedankt met een mini concert.

 

20 september 2020

Vandaag vond ons jaarlijkse huldigingsconcert plaats. Ons orkest hebben we 
opgesplitst in twee orkesten, zodat we twee kleine concertjes konden geven, op 
gepaste afstand. 
Om 14.00 uur hebben we twee bruidsparen in het zonnetje gezet. Naast de 
bruidsparen en familie, waren ook een aantal van onze vrienden aanwezig. Om 
15.30 uur hebben we de gedecoreerden toegespeeld. 
We vonden het fijn om weer voor publiek te mogen spelen en we hopen dit in de 
nabije toekomst nog vaker te mogen doen!





22 september 2020

Het brinkorkest treedt vanmiddag op voor de bewoners 
van zorgcentrum Op ‘t Hoogveld.

5 t/m 25 oktober 2020

Deelname RaboClubkas Campagne.

12 oktober 2020

Uitgesteld muziekexamen door covid. Even doorzetten. En niet zonder resultaat: 8 
diploma’s (A t/m D)! Gefeliciteerd allemaal!

In deze coronatijd wordt van de leerlingen in opleiding de nodige flexibiliteit 
gevraagd. Voor de zomervakantie hebben een flink aantal leerlingen hun theorie-
examens gedaan en op 10 oktober is een groot deel van hen geslaagd voor het 
bijbehorende (uitgestelde) praktijkexamen. Het praktijkexamen was dit jaar in corona-
stijl waarbij er 1 begeleider mee naar de wachtzaal mocht en de leerling alleen naar 
het examen en bekendmaking van cijferlijst toe moest gaan. Dit was natuurlijk best 
wel spannend. 

De volgende leerlingen hebben examen gedaan en zijn geslaagd:

Naam InstrumentNiveau Wat behaald?
Iris Bennenbroek AltsaxofoonB Theorie en Praktijk
Sytze Thijssen Trompet A Theorie en Praktijk
Luuk 
Bennenbroek

Trompet A Theorie en Praktijk

Mads Giesbers Trombone A Theorie en Praktijk
Seppe Schippers Trompet B Theorie en Praktijk
Marten Maatman Trompet C Theorie
Niels Bergmans Trompet C Theorie
Jeske Rutjes Klarinet C Theorie en Praktijk
Aniek van Klarinet C Theorie



Sambeek
Jouke Thijssen Fagot C Theorie en Praktijk

Nika van Kempen Klarinet D
Praktijk deel 1: openbaar examen volgt op later
moment

Hugo Bergmans AltsaxofoonB Theorie en Praktijk
Imke vd WijngaardDwarsfluit B Theorie

Wij willen al deze leerlingen van harte feliciteren met het behaalde resultaat! Geniet 
van het maken van muziek, ook of misschien zelfs wel juist in deze vreemde corona-
periode.

14 november 2020

Vandaag hebben we de leden verrast met een kleinigheidje! 
Persoonlijk gebracht! Als hart onder de riem! Hopelijk kunnen 
we snel weer samen muziek maken!

5 december 2020

In de krant.

Muziekvereniging Sint Cecilia brengt kerst naar de huiskamer

SINT ANTHONIS – De coronamaatregelen rondom de Feestdagen zijn nog onzeker, 
veel mensen zijn op zoek naar een passende gezellige invulling van de kerst. 
Muziekvereniging Sint Cecilia uit Sint Anthonis draagt een steentje bij met een 
muzikale kerstgroet bij u in de huiskamer.

Normaalgesproken staat de aanloop naar Kerstmis garant voor een aantal sfeervolle 
concerten door de verschillende orkesten van Muziekvereniging Sint Cecilia. Helaas 
is dit jaar alles anders. De traditionele concerten in verzorgingshuis Op ’t Hoogveld, 
in de Sinttunnisse kerk en bij de kerststal op de Brink kunnen vanwege COVID-19 
niet doorgaan. Om u toch in een fijne kerstsfeer te brengen presenteert de 
muziekvereniging uit Ledeacker en Sinttunnis dit jaar een online variant van haar 
kerstconcert. Op Eerste Kerstdag (avond) en Tweede Kerstdag (middag) kunt u op 
Omroep Land van Cuijk genieten van twee bijzondere kerstconcerten. Alle leden van 
Muziekvereniging Sint Cecilia – van jong tot oud – laten tijdens deze concerten van 
zich horen, om zo gezamenlijk een muzikale kerstgroet te brengen.

Met dit volledig coronaproof initiatief hoopt Sint Cecilia haar warme muzikale klanken
in alle huiskamers van het Land van Cuijk te brengen. Na de kerstdagen zijn de 
concerten van Sint Cecilia ook op YouTube te zien. Houd voor meer info de website 
en de social-media-kanalen van de muziekvereniging in de gaten.



9 december 2020
Eerste deel opnames van Euphonium Brass en Blaasorkest.

10 december 2020
Opnames kerstconcert van het slagwerkorkest

11 december 2020

Opnames voor het kerstconcert van alle jeugdige orkesten.

13 december 2020

Interview met Thijs van Kempen en Jouke Thijssen voor Samensintanthonis.nl.

Wie zijn wij? Is een serie waarin de Dorpsverbinders buurtbewoners 
interviewen.  

We zijn we in gesprek met Thijs van Kempen en Jouke Thijssen ze vertellen o.a. 
over hun grote hobby: muziek! Thijs en Jouke hebben het interview digitaal 
voorbereid, op 8 december hebben we het interview doorgesproken in het MFC.



Met wie zijn we in gesprek?
Met Jouke Thijssen hij is 13 jaar en zit in het jeugdbestuur, en Thijs van Kempen hij 
is 21 jaar zit in het bestuur en jeugdbestuur van Sint Cecilia, beide wonen in Sint 
Tunnis.

Wonen in een dorp als Sint Tunnis, wat kunnen jullie daarover vertellen?
Het wonen in een dorp is prettig. We kennen hier: “het ons is ons gevoel” dat is in de 
stad minder denken wij. Zijn jullie op de hoogte dat er door de gemeente een 
enquête is gehouden onder de jongeren in Sint Tunnis? Ze hebben er wel iets over 
gehoord maar er niet aan meegedaan.

Jullie zitten in het jeugdbestuur van Sint Cecilia willen jullie daar wat over 
vertellen?
We zijn een bestuur in oprichting, we hebben 2 leden met een ‘functie’, op dit 
moment bestaat het jeugdbestuur uit 10 leden.

Ik zit sinds enkele maanden in het jeugdbestuur, zegt Jouke, ben penningmeester, 
beheer het budget en maak de begrotingen. 

Thijs vult aan: ik ben de “voorzitter” van het jeugdbestuur en een beetje de 
kartrekker. En ik zit sinds het begin in het klankbordgroepje dat dit jaar is uitgegroeid 
naar een jeugdbestuur, zegt Thijs.

Wanneer zijn jullie zijn begonnen als klankbordgroepje?
We zijn ongeveer 8 jaar geleden met een groepje van 3 jeugdleden gestart. We zijn 
met het bestuur in gesprek gegaan over hoe ‘wij als jeugd’ de vereniging zien. Als 
een soort advies richting het bestuur, maar ook om onze ideeën aan te dragen, zegt 
Thijs.

Wanneer zijn jullie gestart met het jeugdbestuur?
Dit jaar zijn we gestart met het jeugdbestuur. We willen dat de jeugdleden meer 
betrokken raken bij de vereniging en ook daadwerkelijk zelf iets kunnen doen. We 
hebben een eigen budget gekregen van het bestuur en een paar projecten waar wij 
mee aan de slag kunnen. De komende jaren krijgt dit de tijd om te ontwikkelen en 
verder te groeien” Alle orkesten met jeugdleden zijn vertegenwoordigd in het 
jeugdbestuur.

Wij vertegenwoordigen alleen de jeugd, en onze vereniging heeft ongeveer 50 
jeugdleden. De muziekvereniging bestaat uit diverse groepen met jeugdleden zoals:
de Blokfluitgroep, Samenspeelgroep, Opleidingsorkest, Slagwerkgroep, 
Harmonieorkest. Ook heeft Sint Cecilia een eigen opleiding.

Kunnen jullie vertellen hoe jullie vereniging eruitziet?
Onze vereniging bestaat uit bovenstaande genoemde orkesten en het Brinkorkest. 
Sinds destijds de Meander is gestopt heeft de Muziekvereniging ook een eigen 
opleiding gestart.



De structuur van onze vereniging bestaat uit het bestuur, op dit moment zitten daar 5
bestuursleden in. Daarnaast zijn er commissies en werkgroepen die elk hun eigen 
werkgebied hebben. En al die groepen worden dan ook weer bemand door onze 
leden/vrijwilligers. Zo spreiden we de taken binnen de vereniging. De 
muziekvereniging zamelt ook het oud papier in Sint Tunnis en Ledeacker. 

Wat was jullie motivatie om in het jeugdbestuur te gaan? 
Ik wil ervaring opdoen en de verantwoordelijkheid die je krijgt sprak mij wel aan, zegt 
Jouke.

De ondersteunende rol als voorzitter sprak mij aan, de jeugdleden op weg te helpen 
en dan langzaam af te bouwen. Ik vind het belangrijk om de jeugd te laten zien dat er
meer is dan alleen muziek maken, er komt meer bij kijken, om bijvoorbeeld een 
concert te organiseren, zegt Thijs. 

Het is belangrijk het jeugdbestuur vrij te laten, door eigen ideeën te laten 
ontwikkelen, eigen invulling te geven aan een mening, zichzelf ontwikkelen, leren 
omgaan met mogelijkheden en budget. Ze leren wat erbij komt kijken om 
bijvoorbeeld een algemene ledenvergadering interactief aan te bieden, zegt Thijs. 

De binding met de vereniging wordt hierdoor versterkt, zeggen beide en geeft een 
goed gevoel. De jeugd heeft de toekomst!

Wie of wat heeft jullie gemotiveerd om muziek te maken?
Mijn ouders maken beide muziek, ik wist toen ik 5 jaar was dat ik dat ook wilde doen,
ben toen begonnen met piano spelen, zegt Jouke.

Mijn opa was lid van en mijn vader speelde in de muziekvereniging. Ik ben naar de 
open dag van Sint Cecilia gegaan en niet meer weggegaan, zegt Thijs.

Uit jullie verhalen horen we dat muziek een grote hobby is, hebben jullie meer 
hobby’s en welke instrumenten spelen jullie? 

Jouke: “Muziek, gamen en boogschieten. Ik speel fagot en piano, ik speel drie jaar in 
het Harmonieorkest en 6 jaar in de vereniging. 

Thijs: “Muziek, voetballen (en trainer) en mountainbiken. Ik speel euphonium in het 
Harmonieorkest en in het Opleidingsorkest. Ik ben 14 jaar geleden begonnen met het
muziekinstrument het “euphonium.”

Kunnen jullie ongeveer aangeven hoeveel tijd jullie per week besteden aan Sint
Cecilia? 
Jouke: “Ik besteed er ongeveer 3 uur aan in de week”



Thijs: “Ik speel in het harmonieorkest, de repetitie is op woensdagavond; het 
opleidingsorkest repetitie is op vrijdagavond, ik zit in het bestuur, en in de commissie 
blaasorkesten en in het jeugdbestuur. De tijd is niet te benoemen” 

Kerst in corona tijd hoe ziet die eruit voor jullie? 
Voor de coronatijd hadden we drie kerstconcerten: het Harmonieorkest in de kerk, 
het Opleidingsorkest speelde in het verzorgingshuis “Op ’t Hoogveld” en het 
Brinkorkest speelde bij de kerststal, dat is er nu helaas niet bij.

Wat gaan jullie nu doen?
De hele muziekvereniging Sint Cecilia van jong tot oud, is dit jaar vertegenwoordigd 
en te horen op Land van Cuijk TV! Samen brengen we een bijzondere kerstgroet met
warme muzikale klanken aan alle inwoners van Sint Tunnis en omstreken. En dit 
doen we coronaproof. We brengen kerst de huiskamers in!

Hoe gaat dat in zijn werk?
Per orkest worden twee à drie liedjes gespeeld, de opnamen en montage wordt 
verzorgd door Christan van Gelder.  Het kerstconcert van ongeveer een dik uur wordt
door Omroep Land van Cuijk uitgezonden op, 1e Kerstdag om 20.30 uur en op 2e 
Kerstdag om 14.00 uur.

Wat een prachtig initiatief, vele inwoners zullen jullie dankbaar zijn. Tip: maak 
vooral veel reclame voor de Harmonie, met beeld en geluidmateriaal. Liefst op onze 
website met foto en film! Dan kunnen de mensen het altijd terug luisteren en zien.

Wat betekent de Coronatijd voor jullie? 
De eerste piek van corona kwam vrij abrupt. We zijn redelijk snel creatief aan de 
gang gegaan door repetities te organiseren, via zoom. De harmonie kon in meerdere 
groepen oefenen. Het blaasorkest oefende in twee groepen. Deze zomer hebben we 
toch wel wat mooie dingen kunnen doen, in kleine groepen zoals: het 
opleidingsorkest heeft een zomertour gedaan, op de fiets door het dorp en op 
meerdere plekken hebben ze muziek gemaakt. Ook hebben we een intiem concert 
gegeven voor de gedecoreerden en jubilarissen.

We kunnen nu niet meer liveoptreden en met de volle harmonie repeteren. We zijn 
beperkt in het uitoefenen van onze hobby, kunnen mensen niet meer vermaken, 
entertainen, dat missen we. Je mist het doel waar je naar toe werkt, nu moet je jezelf 
een doel stellen. Desondanks blijven we op creatieve manieren zoeken wat er nog 
wel mogelijk is. 

Wat ervaar je als minder plezierig of zelfs negatief?
Er is overal veel minder te doen, ik kan niet voetballen bijvoorbeeld, ben daarom 
maar gaan mountainbiken, zegt Thijs. Jouke verteld dat bij het boogschieten er niet 
zoveel is veranderd, afstand houden was en is daar al belangrijk.



Hoe kijken jullie tegen het online dorpsplein www.samensintanthonis.nl 
aan? Wat zou het kunnen opleveren, heb je suggesties/tips?
Meer bekendheid geven aan bijvoorbeeld: wat biedt de site.  

Thijs en Jouke bedankt dat jullie je verhaal met de lezers van samensintanthonis.nl 
wilde delen. Veel succes met jullie muzikale talenten en met het organiseren van het 
kerstconcert!

16 december 2020

De kinderen van het samenspeelgroepje 
hadden iets heel leuks geknutseld voor 
dirigent Mayke, omdat deze week hun laatste 
repetitie samen zou zijn voordat ze naar het 
opleidingsorkest gan. Door de nieuwe 
maatregelen kon deze repetitie helaas niet 
doorgaan. Daarom hebben we Mayke 
vandaag thuis verrast! Bedankt voor de leuke 
repetities van afgelopen jaar!

19 december 2020
Eigenlijk wilden we iedereen verrassen op de laatste repetitie van het jaar, maar die 
ging helaas niet meer door ivm een nieuwe lockdown. Dus daarom hebben een 
aantal enthousiastelingen een leuk kerstpresentje rondgebracht naar al onze leden. 
Ook iedereen die wat verder weg woont, kreeg het thuis bezorgd!

 

24 december 2020

Euphonium Brass heeft de nachtmis van Sint Anthonis muzikaal ondersteund. Deze 
mis was via een livestream te volgen op internet.



25 december 2020

Op 25 december 20.00 uur en 26 december 15.00 uur was ons kerstconcert te 
bewonderen op TV Land van Cuijk. We hebben genoten van ons kerstconcert op tv! 
Mooi om weer ergens naartoe te kunnen werken, om weer trots te kunnen zijn op het
resultaat! Heeft u ons gemist? Kijk het concert dan terug op YouTube.

https://youtu.be/cfUSpNE5HYU

	Sint Cecilia fietst zaterdag van concert naar concert

